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Vammaisneuvoston kokouksessa 24.5.2017 käsiteltiin Lähitaksipalvelun tilausprosessia. Vantaan Sanomien 
3.2.2017 artikkelin https://www.vantaansanomat.fi/artikkeli/482155-raaka-kampanja-vantaa-saastaa-nyt-
vammaisten-kuljetuspalveluista 
mukaan vakiotaksin käyttäminen tulee noin 30 prosenttia tavallista taksia kalliimmaksi. Vammaisneuvosto pyytää 
Vantaan kaupungilta tarkempaa selvitystä siitä, miten tällaiseen prosentuaaliseen määrään on päädytty. 
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Esitys:
Merkitään tiedoksi.

Käsittely: 
Puheenjohtaja Kari Ali-Yrkkö esitteli dia-sarjan -Karin taksimatkat, jossa oli laskettu matkat, joita hän on 
tehnyt Karsikkokujan ja kodin välillä. Puheenjohtaja pyysi selvitystä siihen, mistä hinnankorotukset ovat 
johtuneet. Minna Lahnalahti-Lampinen kiitti puheenjohtajaa epäkohdan esille nostamisesta.  

Päätös: 
Merkittiin tiedoksi.

Lisätiedot:
Vammaisneuvoston puheenjohtaja Kari Ali-Yrkkö
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